
Protokoll fra årsmøte i Bodø Bauta Løpeklubb for 2023 

Årsmøtet ble avholdt 20.03.24 i Beddingen Kulturhus, Bodø 

Sak 1 

Sak 2 

Sak 3 

Sak 4 

Sak 5 

Godkjenning av de stemmeberettigede 

Alle deltakere pa årsmøtet var medlemmer. 

Vedtak: 30 medlemmer inkludert styret. 

Godkjenning av innkalling 

Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

Godkjenning av saksliste 

Sakslisten ble presentert en uke i forkant av årsmøtet. 

Forslag fra styret: Saklisten godkjennes. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

Godkjenning av forretningsorden 

Forretningsorden ble sent ut en uke i forkant av årsmøtet. 

Forslag fra styret: Forretningsorden godkjennes. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

Valg av dirigent 

Forslag fra styret: Audun Selnes 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

Valg av protokollfører 

Forslag fra styret: Frida Wågan 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

Forslag fra styret: Kristoffer Nohr Unstad og Kristoffer Joel Høe 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

Styreleder presenterte idrettslagets årsberetning for årsmøtet. 

Forslag fra styret: Årsberetningen godkjennes. 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt. 

Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand 

Regnskapet ble gjennomgått av dirigent.



Sak 6 

Sak 7 

Resultatregnskap 2023 

Inntekter 2023 2022 

Medlemskontingent 75 713 72934 

Diverse inntekter 8273 11275 

Grasrot - Norsk Tipping 5690 5815 

Sum inntekter 89 676 90024 

Kostnader 2023 2022 
Diverse kostnader 6467 10 183 

Medlemsaktivitet 10 555 fe) 

Lopsrelaterte kostnader 26 143 5 904 

Avskrivninger utstyr 7907 7907 

Gebyrer bank 282 253 

Sum kostnader 51355 24 246 

Netto finansinntekter 0 (0) 

Årsresultat 38 322 65778 

Balanse 2023 

Eiendeler 2023 2022 

Bankinnskudd 235 241 189 O12 

Utstyr 7910 15 817 
Sum eiendeler 243 151 204 829 

Egenkapital og gjeld 2023 2021 
Egenkapital 243 151 204 829 

Sum egenkapital og gjeld 243 151 204 829 

Forslag fra styret: Regnskapet godkjennes. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Fastsette medlemskontingent for 2025 

Forslag fra styret: Medlemskontingent for 2025: 300,- (uforandret) 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Vedta idrettslagets budsjett for 2024 

Budsjettet ble presentert for årsmøtet.



Sak 8 

Sak 9 
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Inntekter 

Medlemskontingent 75 000 

Grasrotandel 5000 

Stevneinntekter 5000 

Utstyrssalg [0] 

Andre inntekter 130 000 

Sum inntekter 215 000 

Kostnader 
Løpsrelaterte kostnader 60 000 

Stevnegjennomføring 65 000 

Baneleie trening 5000 

Datakostnader 5000 

Kurs/testløp 10 000 

Innkjøp varer for videresalg 0 

Klubbkvelder 30 000 

Klubbtur 20 000 

Moter 5 000 

Diverse kostnader 5000 

Avskrivninger 10 000 

Sum kostnader 215 000 

Resultat 0 

Forslag fra styret: Budsjettet vedtas. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Behandling av saker fra styret 

Arets Bauta 
Trine Larsen ble Arets Bauta! 

Årets Bauta er en hedersbetegnelse som har blitt delt ut på klubbens årsmøte de siste årene. 

Tidligere år har prisen gått til Morten Tokle (2021), Jill-Torun Mortensen (2022) og 

Bodømarkas Venner (2023). 

I år har styret valgt å gi oppmerksomheten til avtroppende styrelende Trine Larsen på grunn 

av hennes motiverende vesen og hennes enestående innsats i for klubben helt siden 

klubbens oppstart. 

Forslaget ble godkjent med applaus fra alle til stede. 

Valg av styre 

Styremedlemmer på valg 

Valgkomiteens innstilling: Årets valgkomité har bestått av Petter Waldemar Nohr Unstad, 

Kristoffer Magnus Nohr Unstad, Ingrid Festø og Ingrid Bredesen Hangaas. 

Styremedlemmer på valg: Trine Larsen (styreleder), Audun Selnes, Mio Kristiansen, Frida 

Wågan og Ole-Marius Røsten 

Valgkomiteens innstilling til verv på valg: Audun, Ole-Marius og Mio Kristiansen fortsetter i 

sine styreverv og Jill Torun Mortensen går inn som vara og Frida Wågan som ny styreleder



Etter å ha vært en del av styret siden oppstarten av klubben har Trine Larsen nå valgt å tre ut 

av styret i klubben, og sin posisjon som styreleder. Hun erstattes som styremedlem Frida 

Wagan går inn som ny styreleder etter valgkomiteens innstilling. Mio Kristiansen, Ole-Marius 

Røsten og Audun Selnes ble gjenvalgt i sine styreverv, og Jill Torunn Mortensen ble valgt inn 

som ny vara i styret. Vi i Bodø Bauta Løpeklubb ønsker å takke Trine for en fantastisk innsats 

for klubben og løpemiljøet i Bodø. Trine har vært en sentral figur i opprettelsen av klubben, 

og hennes engasjement har vært essensielt også for Bodø Bautas videreføring. 

Dirigent åpnet for at årsmøtet kunne komme med andre kandidater til styrevervene som er 

på valg. Ingen motforslag ble presentert. Innstilling fra valgkomité ble vedtatt, der Frida 

Wagan ble valgt som styreleder og Jill Torun Mortensen ble valgt inn som vara i styret av 

årsmøtet ved akklamasjon. 

Sittende styre per 20.03.2024: 

Styreleder: Frida Wågan På valg (to år) 

Nestleder: Mio Kristiansen På valg (to år) 

Styremedlem: Ellen Langen ikke på valg 

Ikke på valg Styremedlem: Audun Selnes På valg (to år) 

Styremedlem: Moa Björnson Ikke på valg 

Styremedlem: Ole-Marius Røsten På valg (to år) 

Varamedlem: Jill-Torun Mortensen På valg (to år) 

Kasserer/sekretær: Thomas Aasbakk Ikke på valg 

Revisor: Aleksander Holand og Nikko Aasen 

Treningsutvalg Leder: Steffen Mio Kristiansen 

Bodø Bauta Ultra Leder: Ole Marius Røsten 

Valg av valgkomite og kontrollutvalg 

Forslag fra valgkomiteen: 

Valgkomite 

Leder: Petter Waldemar Nohr Unstad 

Medlem: Kristoffer Magnus Nohr Unstad 

Medlem: Ingrid Festa 

Vara: Ingrid Bredesen Hangaas 

Kontrollutvalg 

Revisor: Aleksander Holand 

Revisor: Nikolai Aasen 

Vedtak: Innstillingen fra valgkomité ble vedtatt. 

Sak 10 Innmeldte saker/apent møte 

1. Ønske om julebord/nyttarsbord med løpeklubben 

- det ble ytret et ønske om julebord/nyttårsbord fra noen av medlemmene på møtet. 

Dette ble godt mottatt av alle til stede og det ble konkludert med at styret etterfølger 

dette og forsøker å få til julebord i slutten av 2024 eller starten av 2025.



2. Forslag om å søke momskompensasjon 

- Kompetente medlemmer i salen la frem muligheten idrettslag har for å søke 

momskompensasjon knyttet til klubbens kjøp av varer og tjenester. Et svært godt forslag 

som etterfølges av styret. 

3. 20% medlemsrabatt for klubbens medlemmer hos Bådin 

- I forbindelse med etablering av et nytt lavterskel løpetilbud en lørdag i måneden der 

løpeturen ender på Flora/Beddingen la Jonas fra Bådin frem at de ønsker å gi alle 

medlemmer 20% rabatt hos Flora og Bådin Bryggeri. Styret følger opp dette med å dele 

informasjon videre med alle medlemmer, og å oppdatere medlemsfordelene på 

nettsiden. 

Under møtet ble tillegg løpeklubbens strategi gjennomgått før vi gikk i gang med Kick-off for 

løpesesongen 2024 der alle større løp i området ble presentert av arrangørene. Dette 

inkluderte: Bodø Bauta 24-12-6h run, Børvasstindan Classic, Baneløp og NM i regi av Bodø 

Friidrettsklubb, Bodø Run Festival og Lavterskel løpeøkt med Bådin/Flora og Gampen.



Bodø 3/4/2024 

Frida Wågan 

Fyaurrn 
[Navn og signatur fra den/de som skrev protokollen] 

Bodø 3./.41/2024 

Kristoffer Nohr Unstad Kristoffer Joel Høe 

ago AL 
[Navn og signatur fra de to medlemmene årsmøtet valgte til å signere protokollen]




